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Protokoll 10/2022 

Fört vid Hägersten-Älvsjös pensionärsråds sammanträde 

onsdagen den 7 december 2022 kl. 14:00-15:30, 

Telefonvägen 30 
 

Ledamöter   Christer Bertling Ordförande (PRO) 

  Gunnar Carlsson Vice ordförande (SPF) 

Åke Lif (PRO) 

Birgitta Airas (SPF) 

Kerstin Andersson (SKPF) 

 

Ersättare  Sune Pettersson (PRO) 

Torbjörn Sundsgård (SPF) 

Katrin Wicén (PRO) 

Irene Svensson, (SPF) 

Kerstin Ström, (SPF) 

 

Övriga närvarande Eva Alama Avdelningschef  

Annelie Johansson Sekreterare 

 

Justerare   Christer Bertling (PRO), Birgitta Airas (SPF) 

 

Datum för justering  2022-12-08 

Paragraf   §§1-6 

Sekreterare   Annelie Johansson 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Vice ordföranden öppnade mötet och dagordningen justeras med att 

§ 3 stryks och planeras in under början av 2023 samt med tillägg 

för två frågor under övriga frågor. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Christer Bertling (OPOL) PRO – via länk 

Gunnar Carlsson (OPOL) SPF 

Åke Lif (OPOL) PRO 

Birgitta Airas (OPOL) SPF  

 

Ersättare: 

Sune Pettersson (OPOL) PRO 

Torbjörn Sundsgård (OPOL) SPF 

Irene Svensson (OPOL) (SPF)  

Kerstin Ström OPOL) (SPF) 

Förhindrade:  

Kerstin Andersson (OPOL) SKPF 

Katrin Wicén (OPOL) (PRO) 

 

§ 2 
Val av justerare 

Christer Bertling PRO och Birgitta Airas SPF valdes att justera 

dagens protokoll. Justering av protokollet sker 8 december via 

mejl. 

§ 3 
Aktuell information från förvaltningen 

Eva Alama, avdelningschef för äldreomsorg informerade om: 

 

 Ny nämnd 

Ordförandeposten är klar, det blir Monika Lindblad, MP. 

Den 19 dec kommer övriga poster att beslutas om. 

 Boendeplaneringen 

Arbetet är påbörjat med boendeplaneringen, vi samarbetar 

med Skärholmens sdf för att ta fram regionens boendeplan. 

Regionens boendeplanering är underlag till Staden 

övergripande Boendeplan för äldre 2024 med utblick mot 

2040. 
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 Anmälningsärenden 

Äldreomsorgen kommer se över arbetssätten som vi har för 

anmälningsärenden, möjliggöra att pensionärsrådet får 

ärendena när de är klara för granskning men innan de 

beslutas om och sedan går upp på nämnd. 

 Verksamhetsplanen 2023 

Arbetet är igång med att upprätta verksamhetsplanen för 

2023 och planera för de uppdrag äldreomsorgen har. 

 Budget 2023 

Budgeten är uppräknad och vi har fått mer pengar men med 

omvärldsläget och inflationen är läget bekymmersamt under 

2023 för våra verksamheter. Uppräkningen täcker inte de 

kostnadsökningar som är. 

 Covid/influensa 

Covidsmitta förekommer fortfarande i verksamheterna. Vid 

smitta följs restriktioner, skyddsutrustning används och 

bemanningen påverkas så att begränsad personal arbetar 

med de som är smittade. Inga äldre blir dock allvarligt sjuka 

av covid. 

 Prioriterad plogvallsöppning 

Med anledning av snöfallet som var tidigare önskar 

pensionärsrådet få information om prioriterad 

plogvallsöppning och hur det arbetet går till i förvaltningen. 

Återkommer senast nästa sammanträde med svar på den 

frågan. 

 Verksamhetsuppföljningar 

Pensionärsrådet ställer sig frågande till att 

uppföljningsrapporterna och bedömningarna av hemtjänsten 

är identisk oavsett enhet. Rådet tycker att det borde finnas 

större skillnader i resultatet och bedömning mellan 

enheterna. Rådet ställer sig tveksam till att verksamheten 

bedöms uppfylla kraven för en god och säker vård. Rådet 

anser inte att det överensstämmer med verkligheten. 

Rådet vill även få klarhet i uppföljningen av privata 

utförarna då de hört att uppföljningarna inte genomförs på 

grund av tidsbrist. 

– Beslut tas om att bjuda in verksamhetsuppföljaren för 

information om verksamhetsuppföljning. 

Rådet undrar även vart de kan ta del av resultaten av 

uppföljningarna som gör av de privata utförarna? 

– Rapporterna för privata utförare finns publicerade på  

aldreomsorg.stockholm – Hitta-tjänsten.  

Stadsdelsförvaltningarnas verksamhetsuppföljare gör 

uppföljningar av privata utförare på uppdrag från 

https://aldreomsorg.stockholm/
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Äldreförvaltningen, då Äldreförvaltningen är avtalsägare. 

Rapporterna sammanställs av verksamhetsuppföljaren och 

skickas sedan till Äldreförvaltningen. Äldreförvaltningen 

ansvarar för att publicera rapporterna på hemsidan. 

 

§ 4 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 24 november 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Rådet för funktionshinderfrågor 16 november 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Pensionärsrådets sammanträde 16 november 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

§ 5 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Beslutsärende 2 Discgolfbana i Aspudden 

Pensionärsrådet instämmer med förslag till beslut. 

Beslutsärende 3 Boulebanor i Svandammsparken 

Pensionärsrådet håller inte med i förslag till beslut utan anser att 

det mycket väl kan finnas en boulebana i Svandammsparken samt 

gärna fler boulebanor i stadsdelen. 

Anmälningsärende 6 Samlad bedömning av verksamhetens 
kvalitet  

Pensionärsrådet lämnar synpunkt på att ärendet kunde skickats ut 

till råden en vecka tidigare, då ärendet var klart redan den 27 

november. 

Anmälningsärende 7 Plan för uppföljning av äldreomsorgen 
2023 

Pensionärsrådet lämnar synpunkt på att de vill komma med så tidigt 

som möjligt i beredningen av ärendet. Vidare går det att också 

nämna pensionärsrådet i löptexten, till exempel sid 3 där det idag 

står: Stadsdelsförvaltningen rapporterar resultatet till 

stadsdelsnämnden våren 2023. Förslag från rådet är att det står: 
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Stadsdelsförvaltningen rapporterar resultatet till stadsdelsnämnden 

och pensionärsrådet våren 2023. 

Rådet begär ett klargörande från nämnden om hur LOV används i 

upphandlingen av tjänster från externa utförare inom äldreomsorg 

och hemtjänst. Följs vad som stipuleras i LOU (exempelvis 17 kap 

om anställdas avtal och villkor etc) eller används LOV för att runda 

LOU? 

Anmälningsärende 12 Nedskrivning och avskrivning av 
fordran för ärenden äldre än ett år 

Pensionärsrådet önskar ta del av nedskrivningsunderlaget, 3,2 

miljoner kronor är mycket pengar som skulle kunna användas till 

verksamheterna istället.  

§ 6 
Övriga frågor 

Sammanträdestider för 2023 

De föreslagna datumen för rådets sammanträden under 2023 

godkännes. 

18 januari  

15 februari  

15 mars  

12 april  

17 maj  

7 juni  

23 augusti  

20 september  

18 oktober 

15 november  

13 december 

Motion om att inrätta en central bidragsnämnd för att motverka 

välfärdsbrottslighet är utskickad och pensionärsrådet återkommer 

vid nästa sammanträde med sina synpunkter. 

Pensionärsrådet fick i uppdrag från politikerna att inkomma med 

skrivelse till den nya nämnden med förslag på samarbetsformer 

med rådet. Rådet vill att instruktionerna från Kommunfullmäktige 

(2004-12-06) följs och att de är mer delaktiga genom 

samrådsmöten och delaktiga i arbetsgrupper. Rådet föreslår att 

samrådsärenden etc. tas upp på föredragningslistan vid kallelse till 

sammanträden för Pensionärsrådet. Rådet ska gå igenom det 

upprättade förslaget på skrivelsen och kommer att skicka skrivelsen 

till nya nämnden. 
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Nästa sammanträde är 18 januari kl. 09:30 


